
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 130
Vil ministeren redegøre for, i hvor høj grad ministeren mener, at det er tilfreds-
stillende, at brodne kar i advokatbranchen kan fortsætte i så lang tid, som det
er tilfældet i dag (Advokatnævnets årsberetning for 2011 viser, at den gen-
nemsnitlige sagsbehandlingstid for sagerne ved nævnet steg til 8,3 måneder
sidste år)? Er ministeren enig i, at det er et retssikkerhedsmæssigt problem
for borgerne, at advokatbranchen ikke hurtigere og dermed mere effektivt får
sat en stopper for advokater, der ikke lever op til det man som borger må for-
vente af advokatbranchen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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